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Resposta dels components de la taula rodona sobre 
"Alternatives municipals" a CDC 

Abans d'iniciar-se la taula rodona 
de forces polítiques figuerenques en-
torn de la problemática urbanística de 
Figueres, el proppassat dissabte 5 de 
novembre, al Patronat, i en resposta a 
la lletra adreçada a un membre de l'e-
quip de treball per part del Comitè 
Executiu de Convergència Democràti-
ca de Catalunya a la nostra ciutat (lle-
tra que 9 PAÍS publicà en el darrer 
número), l'esmentat equip de treball 
volgué precisar una sèrie de qüestions. 
El text del que es va llegir ens ha estat 
tramès, amb prec de publicació. Diu 
així: 

"1.a La reunió que es va celebrar el 
dijous 3 de novembre a les 22 hores 
en el local del PSC-C, havia estat con-
vocada tan sols per estudiar conjunta-
ment les 14 organitzacions represen-
tants de les forces polítiques locals 
(AP, UCD, CDC, FNC, PSC-R, ER, 
PSC-C, PSUC, MUM, UGT, CC. 
0 0 . , CNT) l'ordre de les interven-
cions, la duració de les mateixes i la 
forma d'endegar el debat; ja que prè-
viament cadascuna d'aquestes 14 or-
ganitzacions havia estat informada 
per separat en què consistia el "Figue-
res a Debat" en què s'inscrivia aques-
ta Taula Rodona amb les diferents 
forces polítiques. 

Conferència-col·loqui 

de Jordi Clivillé, al 

Museu de l'Empordà 
L'economista d'Esquerra Republi-

cana de Catalunya, Jordi Clivillé, do-
narà avui, dimecres, a un quart de nou 
del vespre, al Museu de l'Empordà, 
una conferència sobre el tema "Per-
què ERC diu No al Pacte de la Mon-
cloa". 

La conferència anirà seguida de 
col·loqui. 
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2.a La ponència elaborada per l'E-
quip de Treball va ésser feta pública 
els dies 22 (Culubret), 28 (Vivendes 
del Parc), 29 (Marca de l'Ham) d'oc-
tubre, i el 4 de novembre amb el De-
bat sobre la Ponència, celebrat en el 
Patronat i no "4 hores abans d'inciar-
se la taula rodona", com indica el Co-
mitè Executiu de C. D. C. a Figueres. 

3.a Els representants de l'Equip de 
Treball en la reunió conjunta celebra-
da la nit del dijous 3 de novembre, va-
ren fer efectivament una proposta per 
endegar el Debat, proposta que va és-
ser assumida per totes les forces polí-
tiques assistents, entre elles C. D. C. 
Era aleshores quan el representant de 
C. D. C. a Figueres, devia exposar la 
seva oposició i no abans d'iniciar-se la 
taula rodona. Per altra banda, cal ma-
titzar que els temes que es recollien en 
la proposta de Debat no eren altres 
que els que s'havien plantejat al llarg 
dels Debats en els barris (Culubret, 
Vivendes del Parc i Marca de l'Ham), 
no tractant-se, per tant, de "temes 
d'interès dels organitzadors", sinó 
precisament dels temes que la "parti-
cipació popular" en els diversos de-
bats a barris van decidir com "d'inte-
rès popular". 

4.a L'únic Debat a barris que es va 

(Del nostre corresponsal).— El Se-
cretariat d'Esquerra Republicana de 
Catalunya (Comarcal Alt Empordà), 
fent-se ressò del sentiment popular 
dels ciutadans de Vilafant, ha denun-
ciat que, transcorreguts ja cinc mesos 
d'ençà de les eleccions del 15 de juny, 
encara no s'ha retolat cap carrer de la 
vila en català, ni hi ha cap símptoma 
que faci preveure aquest retolament. 

Així mateix, ha denunciat que enca-
ra hi ha una placa ben visible a la po-
blació, on es recorda la mort d'un sec-
tor del poble català a la darrera gue-
rra, tot oblidant-ne uns altres. 

PETICIÓ URGENT 

Davant d'això, ERC demana públi-

celebrar en un local diferent al anun-
ciat, va ésser el Debat sobre la proble-
màtica del Grup Vivendes del Parc 
que prèviament s'havia anunciat en el 
local parroquial del Bon Pastor i es va 
celebrar al mateix dia i hora al Patro-
nat. 

Però no és cert que no es fes públic 
el canvi de local, ja que aquest es 
va anunciar per Ràdio Popular, 
distribuint-se una circular per cada 
una de les 490 vivendes del Parc, dei-
xant, per altra banda, una indicació en 
el local parroquial del Bon Pastor per 
a tot aquell que encara no n'estés as-
sabentat. Amb aquestes precisions 
l'Equip de Treball tan sols vol deixar 
ban clar que aquesta Taula Rodona 
no pretén cap mena de "mediatitza-
ció" ni cap mena de "confusionisme". 
I ja per acabar cal manifestar que l'E-
quip de Treball pretenia "complemen-
tar" la tasca de les forces polítiques, 
però no "confondre's" amb elles. La-
mentem que el Comitè Executiu de C. 
D. C. a Figueres no ho entengués 
així." 

L'Equip de Treball 
(Congrés de Cultura Catalana) 

cament al Consistori de Vilafant, al-
hora que ho fa extensiu a tots els con-
sistoris dels pobles de la comarca de 
l'Alt Empordà, on es donin les matei-
xes circumstàncies, el següent: 

"Que es retolin tots els carrers i pla-
ces en català. 

"Que tots els carrers i places que 
portin noms o dates que recordin pas-
sats règims totalitaris, siguin canviats 
per altres amb noms de caire popular, 
i 

"Que es treguin o substitueixin les 
plaques a "Los caídos por Dios y por 
España", per altres que serveixin de 
record a totes les victimes de la guerra 
civil". 

Tot això ho demana l'ERC amb ca-
ràcter d'urgència. 

Vilafant 
Retolament dels carrers en català i 
eliminació d'una placa discriminatòria 


